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Folketingets Sundhedsudvalg har den 18. marts 2011 stillet følgende spørgs-
mål nr. 550 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed be-
svares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Özlem Sara Cekic (SF).

Spørgsmål nr. 550:
’’Ministeren udtalte under samrådet den 16. marts, at kvinderne nok havde 
bedst af ikke at blive steriliseret fordi de kunne komme sig om 10-15 år. Mener 
ministeren fortsat, at kvindelige stofmisbrugere, der frivillligt ønsker at blive 
steriliseret bør vente fordi de om 10-15 år kan komme sig? ”

Svar:
Det vil naturligvis altid være en helt individuel beslutning for den enkelte kvin-
de, om og eventuelt hvornår sterilisation er den rigtige præventionsform for 
hende.  

Med venlig hilsen
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